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Styrelsen har haft sju protokollförda styrelsemöten under året där protokollen lagts ut på 

hemsidan efter varje styrelsemöte. Föreningsstämman hölls den 10/3 2020 där 19 

medlemmar/fastigheter var närvarade varav 1 via fullmakt. 17 medlemmar/fastigheter var 

inte närvarande på stämman.  

Årsstämman 2021 har flyttats till september på grund av rådande pandemi och 

myndigheters direktiv. Definitivt datum meddelas när direktiven tillåter detta. 

Gemensamma ytor: 

Två torgdagar har genomförts under året med arbete, förtäring och god uppslutning. 

För första gången på länge har snöröjning anlitats i februari 2021. 

Under året har stenbeläggning och brunnar inspekterats. Tyvärr finns det nästan 50 

anmärkningar på beläggningen och brunnarna som behöver åtgärdas. Stenbeläggningen 

behöver där nivåjusteras och defekta brunnar repareras/justeras. Lomma kommun har också 

medverkat i en inspektion men från kommunens sida är intresset, som väntat svalt, att 

medverka i ett åtgärdsprogram. Ärendet fortlöper. 

En enkät beträffande intresset för elladdstolpar har gjorts under året. Resultatet av enkäten 

har delgetts alla i Samfälligheten. Även i Samfälligheterna på Holländarehus och 

Trollsjöområdet pågår dessa diskussioner och där representanter från vår styrelse deltar. 

Ekonomi:  Avgiften 3000:- /år består under 2021 men måste troligen höjas 2022. Detta p.g.a. 

underhållsbehovet på markbeläggningen och målning av plank kring parkeringsplatserna, 

Vidare finns behov för avsättning till framtida takbeläggning på garagelängorna. 

Bjärred 20210608 

Tommie Kronholm 



 


